



From the Principal's Desk

October 2022

While I tend not to repeat previously written newsletter topics, we have many, many new parents, and students this year and I feel that the importance of routines is worth repeating. There is much research to support the importance of developing and maintaining routines. Small children particularly need routines as they provide consistency and comfort. Routines help them to reduce their stress levels and provide them with a strong sense of security. There are many benefits in setting routines for children as they help to build confidence and independence, develop time management skills, and create habits that often follow children into adulthood. When children are expected to complete routine tasks such as making their beds, feeding a pet and/or packing their book bags, they learn responsibility.

At school, daily timetables, posted classroom rules, and expectations centered around work completion and homework are just some of the routines set in place to support independence and reduce student anxiety.

At home, having consistent bedtime routines ensures that children get the care and sleep they need to be productive in school. Also, setting a time and place for homework lets children know that completing work is important. The best time to complete homework is after school before they are distracted by other events or pastimes. Leaving homework to the last minute can often result in anger, frustration and/or tears for everyone.

By putting routines in place that nurture growth and independence, home and school can work together to create structure and stability for our children.

Ms. Charmaine



Updates

Open House

A big thanks to the parents who were able to attend our open house on September 19th. For those of you unable to make it, I encourage you to contact your child's teachers should you have any concerns and/or ideas to share.

Anti-Bullying Week

It was fitting to pay attention to this important topic during the week of the Prophet's birthday. Students created posters and shared them with their peers and other classes. I would like to thank our young actors from KG, Grade 3, and Grade 5 for their participation in our assembly. The scenarios they acted out were very relevant to their audience. Also, I so appreciate the efforts of the anti-bullying committee along with the rest of the staff for their leadership and support in making this initiative such a success.

Student Absence

If you child is ill for any reason, please provide us with a medical report. If a form is not received, the absence will be marked as an unexcused absence. The Ministry of Education has strict guidelines regarding unexcused absences that we will follow this year.

After 3 unexcused absences, a call home will be made by the social worker.

After 6 unexcused absences, a warning letter will be sent.

After 12 unexcused absences, a 2nd warning letter will be sent.

After 18 unexcused absences, a 3rd warning letter will be sent to the home and copied to the Ministry.

After 24 unexcused absences, a 4th warning letter will be sent.

After 30 unexcused absences, your child may be asked to leave the school.



Homework

A reminder that teachers will post homework to either the WhatsApp group or on SeeSaw. Homework must be done by the student. If there is no homework on any given day, students should engage in reading for 10-30 minutes depending on the grade level. Reading can be in Arabic or English and online (ABC Mouse, Starfall, RazKids) or with actual books.

Reading Week

Reading week is scheduled for the week of October 8th. Once again, we will be looking for guest readers to come and share a favourite book with your child's class. The story may be in English or Arabic whichever is more comfortable for you. You can contact your child's teacher to arrange a time to visit the classroom. Our students loved having guest readers last year and we hope more of you will volunteer to read this year. We will also be hosting another book fair. More information will follow as we get closer to the launch of this initiative.

Pink Day

Pink Day will be celebrated on Thursday October 19th. While it is to be in support of cancer awareness and research, our KG1-Grade 3 children will not be receiving that message due to their age. Instead, they will be celebrating the day in support of keeping the world healthy. However, students in grades 4 & 5 will be aware that this day is world children's day in support of cancer research.

Upcoming Events:

Oct. 8-12 Reading Week

Oct. 19 Pink Day

Oct. 26 End of Quarter 1



Be sure to check out our Instagram page for our latest pics and videos!

أكتوبر 2023



على الرغم من أننى لا أميل إلى تكرار مواضيع النشرة المكتوبة مسبقاً، إلا أن لدينا العديد من أولياء الأمور والطلاب الجدد هذا العام وأشعر أن أهمية الروتين تستحق التكرار. هناك الكثير من الأبحاث لدعم أهمية تطوير الروتين والحفاظ عليه. يحتاج الأطفال الصغار بشكل خاص إلى إجراءات روتينية لأنها توفر لهم الاتساق والراحة. تساعدهم الإجراءات الروتينية على تقليل مستويات التوتر لديهم وتزودهم بشعور قوى بالأمان

هناك العديد من الفوائد في وضع إجراءات روتينية للأطفال لأنها تساعد على بناء الثقة والاستقلال، تطوير مهارات إدارة الوقت، وخلق عادات غالباً ماترافق الأطفال إلى الرشد. عندما يتوقع من الأطفال إكمال المهام الروتينية مثل ترتيب أسرتهم، وإطعام حيوان أليف و/ أو تجهيز الحقيبة المدرسية، فأنهم يتعلمون المسوؤلية

في المدرسة، تعد الجداول اليومية، قواعد الفصل الدراسي المنشورة والتوقعات التي تتمحور حول إكمال العمل والواجبات المنزلية مجرد بعض من الإجراءات الروتينية الموضوعة لدعم الاستقلال وتقليل قلق الطلاب.

في المنزل، يضمن اتباع روتين ثابت قبل النوم حصول الأطفال على الرعاية والنوم الذي يحتاجونه ليكونوا منتجين في المدرسة. كما أن تحديد وقت ومكان للواجبات المنزلية يتيح للأطفال معرفة أهمية إكمال العمل. أفضل وقت لإكمال الواجبات المدرسية هو بعد المدرسة قبل أن يتم تشتيت انتباههم بأحداث أو وسائل تسلية أخرى. غالباً ما يؤدي ترك الواجبات حتى اللحظة الأخيرة إلى الغضب و الاحباط أو النكاء

وضع اجراءات روتينية تعزز النمو والاستقلال، يمكن للمنزل والمدرسة العمل معاص لخلق البنية والاستقرار لأطفالنا

الأستاذة شارمين



اللقاء التنويري

شكراً جزيلاً للآباء والأمهات الذين تمكنوا من حضور اللقاء التنويري في 19 سبتمبر. بالنسبة لأولئك الذين لم يتمكنوا من الحضور، أشجعكم على التواصل مع معلمي طفلك إذا كانت لديكم أي مخاوف أو أفكار لمشاركتها

أسبوع مكافحة التنمر

كان من المناسب الاهتمام بهذا الموضوع المهم في أسبوع المولد النبوي. قام الطلاب بإنشاء ملصقات ومشاركتهامع أقرانهم والفصول الأخرى. أود أن أشكر ممثلينا الشباب من رياض والصف الثالث والصف الخامس على مشاركتهم في عرضنا. كانت السيناريوهات التي قاموا بتمثيلها وثيقة الصلة بباقى الطلبة. كما أنني أقدر جهود لجنة مكافحة التنمر مع بقية الموظفين لقيادتهم ودعمهم في إنجاح هذه المبادرة

غياب الطالب

إذا مرض طفلك لأي سبب من الأسباب، يرجى تزويدنا بتقرير طبى. إذا لم يتم استلام النموذج، فسيسجل على أنه غياب بدون عذر. توجد ارشادات صارمة من وزارة التربية والتعليم فيما يتعلق بالغياب بدون عذر هذا العام

- بعد 3 أيام غياب بدون عذر، سيتم إجراء اتصال إلى المنزل من قبل الأخصائية الاجتماعية.
 - بعد 6 أيام غياب بدون عذر، سيتم إرسال إنذار خطى.
 - بعد 12 أيام غياب بدون عذر، سيتم إرسال إنذار خطي ثان.
- بعد 18 أيام غياب بدون عذر، سيتم إرسال إنذار خطي ثالث إلى المنزل ونسخة إلى الوزارة.
 - بعد 24 أيام غياب بدون عذر، سيتم إرسال إنذار خطى رابع.
 - بعد 30 أيام غياب بدون عذر، سيتم فصل الطالب من المدرسة.

الواجبات المنزلية

تذكير بأن المعلمين سيقومون بإرسال الواجبات المنزلية إما على الواتس اب أو على برنامج SeeSaw. الواجبات المنزلية يجب أن يقوم بها الطالب. إذا لم يكن هناك واجب منزلي في أي يوم، فيجب على الطلاب المشاركة في القراءة لمدة 10- 30 دقيقة حسب مستوى الصف يمكن القراءة باللغة العربية أو الانجليزية و عير الانترنت (ABC Mouse, Starfall, RazKids) أو الكتب الفعلية.

أسبوع القراءة

من المقرر أن يكون أسبوع القراءة في الأسبوع الذي يبدأ في 8 أكتوبر. مرة أخرى، سنبحث عن قراء ضيوف ليأتوا ويشاركوا كتابهم المفضل مع صف طفلك. يمكن أن تكون القصة باللغة الإنجليزية أو العربية أيهما أكثر راحة بالنسبة لكم. يمكنك التواصل مع معلم طفلك لترتيب موعد لزيارة الفصل الدراسي. لقد أحب طلابنا استضافة القراء الضيوف العآم الماضي ونأمل أن يتطوع المزيد منكم للقراءة هذا العام. ونستضيف أيضاً معرضاً آخر للكتاب. سنرسل المزيد من المعلومات مع اقترابنا من إطلاق هذه الميادرة

اليوم الوردى

سيتم الاحتفال باليوم الوردي يوم الخميس الموافق 19 أكتوبر. على الرغم من أن ذلك يهدف إلى دعم التوعية والأبحاث حول مرض السرطان، إلا أن أطفالنا من مرحلة رياض الأطفال المستوى الأول وحتى الصف الثالث لن يتلقوا هذه الرسالة نظراً لأعمار هم. وبدلاً من ذلك، سيحتفلون بهذا اليوم لدعم الحفاظ على الصحة. ومع ذلك، سيدرك الطلاب في الصفين الرابع والخامس أن هذا اليوم هو يوم الطفل العالمي لدعم أبحاث السرطان.

الأحداث القادمة





تأكد من مراجعة صفحة الأنستغرام الخاصة بنا للحصول على أحدث الصور ومقاطع الفيدبو الخاصة بنا! أكتوبر 8 - 12 - أسبوع القراءة

أكتوبر 19 - اليوم الوردي

أكتوبر 26 - انتهاء الربع الأول